
 

 
Bestyrelse, Sejlklubben København 

 
Oktober 2020 

CC – SKK/BM vers 2 
 

 
Bestyrelsesmøde 2020.09.24 kl. 17:30 
Stikordsreferat 
 
 
Deltagere: 
Henrik Sengeløv (formand), Carsten Christoffersen (næstformand og referent), Sten Emborg (kasserer), 
Asbjørn Jørgensen, Morten Petersen, Iben H. Augustsen, Hans Borgstrøm, Dorthe Kjerulf.  
Afbud: Keld Lybke og Henrik Sieling 
 
Godkendelse af referat: Sker pr. tradition ved udsendelsen / evt. kommentarer / udsendelse på 
hjemmeside 
 
Bestyrelse og udvalg konstitueret som følger 
 

- Formand: Henrik Sengeløv 
- Næstformand: Carsten Christoffersen 
- Kasserer: Sten Emborg 
- Iben Helene Augustsen 
- Hans Borgstrøm 
- Keld Lybke 
- Asbjørn Jørgensen 
- Henrik Sieling 
-  
- Festudvalg: Jacob Rubæk Christensen 
- Kommunikationsudvalg: Martin Thyme Christensen 
- Kapsejladsudvalg: Erik Kragh-Hansen 
- Sportsudvalg: Thomas Nathan 
- Nordre Klubhus: Henrik Sieling / Hans R Hansen 
- Driftsudvalg: Jacob Misimi 
- Pladsudvalg: Asbjørn Jørgensen 
- Lokalpolitisk udvalg: Henrik Sieling 

 
Ad Struktur – Møde aktivitet: 
Formanden foreslog, at Forretningsudvalget mødtes månedsvis – samt efter behov – og bestyrelsesmøder 
ca. 4 x årligt. Udvalgsformand er velkommen til at deltage i de forventeligt korte, operationelle FU-møder, 
når emner inden for udvalgets ansvarsområde gjorde det formålstjenligt. 
Bestyrelsen ønsker at afholde et årligt idemøde med deltagelse af 2-3 interessenter fra alle udvalg, til en fri 
diskussion af klubbens status og udvikling. (Arbejdstitel ”Henrik Møde”). 
Mht. Kvindelig Sejlklub opfordres alle til at koordinere og initiere størst muligt udbytte af hinanden på 
tværs af klubberne. 
 
Ad Kommunikation: 



 

Udvalgets oplæg til IT-platform / struktur følges. Generelt anbefaler bestyrelsen, at klubben i alle 
funktioner stræber efter at blive så digital som mulig. 
 
Udsendelse af DS notat vedrørende Corona hensyn sker via hjemmeside med bestyrelses anbefalinger 
tilknyttet.  
Helt generelt opfordrer bestyrelsen til, at vi passer på hinanden – og understreger, at det er den enkelte 
medlems ansvar, at holde sig orienteret om retningslinje og overholdelse heraf. 
 
Udvalget overvejer, hvordan klubbens bedst kommunikerer entydigt med alle medlemmer. Hjemmesiden 
er foreløbigt klubbens talerør samt ”Gnisten”– Facebook m.m. er medlemmernes interne medie, der kan 
bruges af alle. 
 
Ad Havn / Havnefoged: 
Det aftaltes at få mest mulig ”Havnetid” i Havnefogedens arbejde, dvs tid på broerne og på pladsen, og 
dermed størst muligt fokus på medlemmernes behov. 
 
Havnefoged gennemgår håndtering af en række opgaver i havnen med FU, bl.a. el-målere, generationsskift, 
bådelaug / fællesskaber, glatte broer / gummimåtter m.m. 
 
Mulighed for annoncering af vinterpladsen i vandet i en beskyttet havn som vor undersøges. 
(Kommunikationsudvalg) 
 
Ad Sejlerskolen: 
Morten gav en kort status. Aktivitetsniveauet er højt, 8 går til prøve trods Corona lukning og nye instruktør 
elever er i pipeline. 
Muligheder for Spækhugger D1 til udlån for klubben overvejes positivt. 
 
Ad Pladsudvalg: 
Asbjørn fremlagde plan for optagning og koordinerer med JJB inkl betaling for JJB både på landpladsen. 
Udvalget gennemfører eftersyn af både på landpladsen med bekymrende status. (Reglerne skal tilse, at 
medlemmer får mulighed for at gennemføre en længerevarende renoveringsprojekt.) 
Muligheder for kursus til krancertifikat i FLID regi undersøges samt om regulerbar reduktion af 
løftekapacitet til 8 T giver mulighed for løft uden certifikat. 
 
Udvalg fremkommer med (løbende) renoveringsplan af broer, startende med Bro 1 i 2020.  
 
Udvalg og havnefoged afdækker behov og evt. afhjælpning ifm glatte broer. 
 
Ad Festudvalg: 
Budget for Festudvalg er fortsat aktuelt. Begrænsning ved kommende aktiviteter som retningslinier for 
forsamlinger, p.t. 50 deltagere. 
 
Ad Husudvalg: 
Møntfunktion i bruser undersøges udskiftet til alm trykknap / timer. 
 
Ad Kapsejlads: 
65 både deltog i Hven Rundt. 
Gode kræfter overvejer, hvordan der kan arrangeres aktivitet i havnen efter kapsejladsen. 
 
Ad Økonomi: 



 

Status gennemgået. Økonomien følger budget. 
 
 
Eventuelt: 
Bestyrelsen har givet sig selv opgaven at finde rette model for bådelaug i erkendelse af, at der kommer 
flere og flere typisk unge mennesker, der har stor glæde heraf. 
Samtidig skal klubfællesskabet bevares, dvs. alle sejlerne i bådelaug bør være aktive i klubbens arbejde. 
 
Næste møde 
FU 29.10.20 kl. 17.30 
BM 26.11.20 kl. 17.30 (Carsten arrangerer bespisning) 
  



 

 
 
 
 

Foreløbig dagsorden, 27/8-2020 kl. 17.30  
1. Velkomst ved formanden 

 
2. Status for klub- og bestyrelsesarbejdet i lyset af Corona 

 
3. Konstituering og ansvars- og opgavefordeling 

 
4. Arbejdsdeling mellem et (evt.) forretningsudvalg og bestyrelsen, herunder også jfr. 

mail fra Henrik Sieling af 23. august 
 

5. Mødeplanlægning for det kommende år 
 

6. Vores mail/IT system/hjemmesideplatform 
Hjemmesideplatform jfr. notat fra Kommunikationsudvalget 
 

7. Evaluering af Havnefoged/bestyrelsessekretær funktionen 
 

8. Evaluering af Havnefoged og pladsudvalgs opgaveløsning og samarbejde 
 

9. Renovering af broerne i Sundkrogen og bro 9 
 

10. Status om Driftsudvalgets arbejde 
 

11. Sejlskolen efter generalforsamlingen 
 

12. Klubbens evt. fremtidige engagement i FLID 
 

13. Hvordan orienterer bestyrelsen medlemmerne, hjemmeside (evt. klumme), 
Facebooks placering i den sammenhæng 
 

14. Forslag om visionsdiskussion, pejlemærker, alarmklokker fra Carsten, prioritering og 
forberedelse  
 

15. Økonomi 
 

16. Evt., herunder foto til hjemmesiden 
 


